
RM 0052-6-3/10
PROTOKÓŁ Nr 3/10

z III Sesji Rady Miejskiej
VI kadencji w Piotrkowie Kujawskim
odbytej w dn. 27 grudnia 2010 roku.

Ad. 1 - 5 
– otwarcia III sesji Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim dokonał

Przewodniczący Rady, Pan Arkadiusz Rybak; 
– w posiedzeniu uczestniczyło 15 radnych – na ustawową liczbę 15 radnych 
– quorum obrad stwierdził Przewodniczący Rady;
– protokół z poprzedniej sesji został przyjęty jednogłośnie (15 radnych opowiedziało się za jego 

przyjęciem)
– na sekretarza III sesji powołany został radny, Pan Jan Braer.

Ad. 6 a – i

-  Pan  Arkadiusz  Rybak  –  Przewodniczący Rady Miejskiej  w  Piotrkowie  Kujawskim,  odczytał 

projekt uchwały Nr III/10/10 w sprawie wyznaczenia dodatkowych przedstawicieli Gminy Piotrków 

Kujawski do Związku Gmin Zlewni Jeziora Gopło. Wyjaśnił, iż z urzędu w skład, zgodnie 

ze statutem związku, wchodzi Burmistrz a pozostałych dwóch członków wybiera Rada Miejska 

ze swego składu. 

Zaproponowano następujące kandydatury: Tomasz Kazimierz Paradziński, Stanisław Pomianowski. 

Obaj kandydaci wyrazili zgodę na kandydowanie. 

Radni przystąpili do głosowania: 15 Radnych opowiedziało się za przyjęciem uchwały Nr III/10/10, 

głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było, uchwała została przyjęta jednogłośnie.

-  Pan  Arkadiusz  Rybak  –  Przewodniczący Rady Miejskiej  w  Piotrkowie  Kujawskim  odczytał 

projekt uchwały Nr III/11/10 w sprawie określenia szczegółowego sposobu konsultowania 

z organizacjami pozarządowymi i podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności 

pożytku  publicznego  i  o  wolontariacie  projektów  aktów  prawa  miejscowego  w  dziedzinach 

dotyczących działalności statutowej tych organizacji. Wyjaśnił, iż co roku Rada Miejska zatwierdza 

taką uchwałę.  

Radni przystąpili do głosowania: 15 Radnych opowiedziało się za przyjęciem uchwały Nr III/11/10, 

głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było, uchwała została przyjęta jednogłośnie.

-  Pan  Arkadiusz  Rybak  –  Przewodniczący Rady Miejskiej  w  Piotrkowie  Kujawskim  odczytał 

projekt uchwały Nr III/12/10  w sprawie przyjęcia regulaminu utrzymania czystości i porządku na 

terenie Miasta i Gminy Piotrków Kujawski. Dodał, iż uchwała ta była szczegółowo omawiana na 

posiedzeniu komisji rady Miejskiej. 

Radni przystąpili do głosowania: 15 Radnych opowiedziało się za przyjęciem uchwały Nr III/12/10, 

głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było, uchwała została przyjęta jednogłośnie.

-  Pan  Arkadiusz  Rybak  –  Przewodniczący Rady Miejskiej  w  Piotrkowie  Kujawskim  odczytał 
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projekt uchwały Nr III/13/10 w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla Miasta i Gminy 

Piotrków Kujawski na 2011 rok. Dodał, iż uchwała ta była szczegółowo omawiana na posiedzeniu 

komisji rady Miejskiej. 

Radni przystąpili do głosowania: 15 Radnych opowiedziało się za przyjęciem uchwały Nr III/13/10, 

głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było, uchwała została przyjęta jednogłośnie.

-  Pan  Arkadiusz  Rybak  –  Przewodniczący Rady Miejskiej  w  Piotrkowie  Kujawskim  odczytał 

projekt uchwały Nr III/14/10 w sprawie ustalenia warunków oraz trybu postępowania o udzielenie 

dotacji w zakresie rozwoju sportu. Dodał, iż uchwała ta była szczegółowo omawiana na posiedzeniu 

komisji rady Miejskiej. 

Radni przystąpili do głosowania: 15 Radnych opowiedziało się za przyjęciem uchwały Nr III/14/10, 

głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było, uchwała została przyjęta jednogłośnie.

-  Pan  Arkadiusz  Rybak  –  Przewodniczący Rady Miejskiej  w  Piotrkowie  Kujawskim  odczytał 

projekt uchwały Nr III/15/10 w sprawie ustalenia wysokości wynagrodzenia dla Burmistrza Miasta 

i Gminy Piotrków Kujawski. Powiedział, iż szczegółowo omówiono projekt w/w uchwały 

na posiedzeniu wspólnym Komisji Rady Miejskiej.

Radni przystąpili do głosowania: 13 Radnych opowiedziało się za przyjęciem uchwały Nr III/15/10, 

przy 2 głosach wstrzymujących się i braku głosów przeciwnych, uchwała została przyjęta zwykłą 

większością głosów.

-  Pan  Arkadiusz  Rybak  –  Przewodniczący Rady Miejskiej  w  Piotrkowie  Kujawskim  odczytał 

projekt uchwały Nr III/16/10 zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Miasta i Gminy 

Piotrków Kujawski na rok 2010. Dodał, iż uchwała ta była szczegółowo omawiana na posiedzeniu 

komisji rady Miejskiej. 

Radni przystąpili do głosowania: 15 Radnych opowiedziało się za przyjęciem uchwały Nr III/16/10, 

głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było, uchwała została przyjęta jednogłośnie.

- Pani Jolanta Zalesińska przedstawiła trzy opinie Regionalnej Izby Obrachunkowej na temat: 1) 

Wieloletniej Prognozy Finansowej, 2) projektu budżetu na 2011 rok, 3) możliwości sfinansowania 

deficytu budżetowego. 

Opinie m.  in.  mówią:  ad. 1 - projekt uchwały dot.  Wieloletbniej  Prognozy Finansowej  spełnia 

wymogi  konstrukcyjne oraz  wymogi  art.  242 ustawy o finansach publicznych.;  ad.  2  – projekt 

budżetu na 2011 rok zaopiniowano pozytywnie. Zawiera on obligatoryjne elementy wskazane 

w ustawie o finansach publicznych. Prawidłowa jest planowana wysokość dochodów w konfrontacji 

z wydatkami. zawarto także upoważnienia dla organu wykonawczego.

O ile uchwała na temat uchwalenia budżetu na 2011 rok zostanie podjęta do końca 2010 roku, 

będzie ona zgodna z prawem; ad. 3 – zgodnie z projektem uchwały budżetowej wynik finansowy – 
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deficyt, w wysokości 11 mln zł planuje się pokryć kredytami i pożyczkami zaciągniętymi m. in. 

na wyprzedzające finansowanie. 

-  Pan  Arkadiusz  Rybak  –  Przewodniczący Rady Miejskiej  w  Piotrkowie  Kujawskim  odczytał 

projekt  uchwały  Nr  III/17/10  w  sprawie  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Miasta  i  Gminy 

Piotrków Kujawski na lata 2011 - 2014.  

Radni przystąpili do głosowania: 12 Radnych opowiedziało się za przyjęciem uchwały Nr III/17/10, 

głosów przeciwnych nie  było,  przy trzech głosach wstrzymujących się  uchwała została  przyjęta 

zwykłą większością głosów.

-  Pan  Arkadiusz  Rybak  –  Przewodniczący Rady Miejskiej  w  Piotrkowie  Kujawskim  odczytał 

projekt uchwały Nr III/18/10 w sprawie uchwalenia budżetu Miasta i Gminy Piotrków Kujawski 

na rok 2011.  

-  Pan Krzysztof  Mirosław Żak – Przewodniczacy Komisji  Rozwoju Gospodarczego i  Finansów 

powiedział, iż projekt budżetu na 2011 rok nie jest projektem stworzonym przez tę Radę, nie jest 

także on budżetem jego marzeń ale w związku z umowami, które Burmistrz podpisał już 

na  wykonanie  niektórych  zadań  opiniuje  ten  projekt  pozytywnie  i  zgłasza  wniosek  do  Rady 

Miejskiej o jego zatwierdzenie.

Radni przystąpili do głosowania: 13 Radnych opowiedziało się za przyjęciem uchwały Nr III/18/10, 

głosów przeciwnych nie było, przy dwóch głosach wstrzymujących się uchwała została  przyjęta 

zwykłą większością głosów.

Ad.  7

- Pani Arleta Petek – Radna, zgłosiła interpelację o posypanie chodników i dróg gminnych piaskiem 

z uwagi na to, że jest bardzo ślisko..

- Pan Tomasz Kocent – sołtys sołectwa Łabędzin, zgłosił interpelacje do Radnych Powiatu 

o  prawidłowe  utrzymanie  dróg  powiatowych  w  okresie  zimy,  dodał,  iż  drogi  te  są  najgorzej 

utrzymane.

- Pan Stanisław Pomianowski  – Radny, poparł  swojego przedmówcę i  powiedział,  iż  wszystkie 

drogi wyjazdowe z Piotrkowa Kujawskigo są źle utrzymane.

- Pani Elżbieta Manoewska – sołtys sołectwa Zborowiec poprosiła o doprowadzenie 

do przejezdności drogi w Zborowcu. Powiedziała, iż droga ta jest w fatalnym stanie, samochody się 

na  niej  zawieszają.  Dodała,  iż  zalało  posesje  Pani  Robakowskiej.  Mieszkańcy własnymi  siłami 

starają się usunąć skutki  tego zalania,  ale nie posiadają odpowiedniego sprzętu i  jest  to bardzo 

trudne.  Powiedziała  także,  że  dzwoniła  z  prośbą  o  interwencje  do  pracownika  Urzędu –  Pana 
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Ryszarda Domańskiego, z prośba o interwencję lecz w odpowiedzi usłyszała, ze będą musieli sobie 

sami jakoś poradzić.

Ad. 8

 - Pan Mirosław Skonieczny – Burmistrz MiG podziekował Radnym za przyjęcie budżetu na 2011 

rok, dodał, iż będzie to rekordowy rok jeśli chodzi o koszty inwestycji. Powiedział, iż inwestycje z 

wykorzystaniem środków unijnych mają to do siebie, że trzeba z nich korzystać jeśli tylko jest na to 

szansa, w ramach harmonogramu Urzędu Marszałkowskiego. W świetle problemów zapowiadanych 

dla UE należy korzystać póki się da bo potem może być już za późno. 

Budżet Miasta i Gminy Piotrków Kujawski składa się z dotacji i subwencji oraz z tzw. pieniędzy 

znaczonych, czyli takich, które trafiają do budżetu gminy ze ściśle określonym przeznaczeniem, np. 

dla opieki społecznej. Dodał, iż na przedszkole nie ma subwencji, zatem trzeba dokładać do jego 

działalności.  Każdy budżet  wymaga zachowania  dyscypliny,  ale  to  nie  oznacza,  ze  jeśli  pewne 

środki zostaną z jakiegoś zadania to nie można ich wykorzystać na inny cel. 

Burmistrz powiedział także, iż jego priorytetem jest zakończenie wodociągowania gminy 

i  rozbudowa tej  sieci.   Konsekwentnie  co  roku będą  wydzielane  środki  na  zakup kamienia  na 

remonty dróg gminnych.  Powiedział  także,  że  jeśli  cos  uda się  zaoszczędzić  wówczas  zostanie 

zakupione więcej kamienia niż było planowane. Poinformował, iż do chwili obecnej wydano na 

utrzymanie dróg gminnych 150 tys. zł, przy czym na utrzymanie dróg wiejskich więcej gdyż jest ich 

wiecej.

Powiedział, iż jest bardzo mało programów unijnych z przeznaczeniem środków na budowy dróg 

gminnych, w 2011 roku z tych środków będzie wykonana tylko ul. Parkowa. 

Burmistrz dodał, iż w przyszłym roku będzie próbował zaangażować Radę Miejską 

do projektowania budżetu,  to  Radni  będą wybierać,  które zadania  są ważniejsze,  a które mniej 

ważne, oczywiście z zachowaniem odpowiednich proporcji wydatków na miasto i wieś.

- Pan Edward Kubisiak – Radny Rady Powiatu Radziejowskiego, powiedział, że jeśli chodzi o stan 

dróg powiatowych to jest on taki jak aura dyktuje. Powiat ma w swoim zarządzaniu ponad 300 km 

dróg i nie jest możliwe odśnieżenie wszystkiego w jednej chwili. Ponadto jeśli pług dotrze do drogi, 

która planowo jest w piątej kolejności w planie utrzymania, a wcześniej rozjadą ją TIR-y, wówczas 

pługi nie wykonują swego zadania tak jak powinny.

- Pani Arleta Petek – Radna, powiedziała, że ma ten zaszczyt, że jest Radna drugą kadencję 

i kolejny raz słyszy, ze drogi powiatowe są naprawiane, odśnieżane co niestety jest wielką bzdurą, 

bo to poprostu nie jest prawda. Drogi po drugiej stronie powiatu są odśnieżone i polane solanką a w 

naszej gminie nie, chociaż gmina Piotrków Kujawski dokłada do utrzymania dróg powiatowych.

-  Pani Elżbieta  Maniewska powiedział,  iż  zgadza się z  Panią Petek,  drogi są zniszczone,  a ich 
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obecny stan  zawdzieczamy głównie  ciężkiemu  sprzętowi,  który po  nich  jeździ.  Zapytała  jakie 

podatki płacą przedsiebiorcy, których sprzęt niszczy drogę w Zborowcu? 

- Pan Tomasz Kocent powiedział, iż nie jest prawdą, że w ostatnim czasie na drogach powiatowych 

odbyła się jakaś akcja odśnieżania przy użyciu sprzętu ciężkiego. Dodał, iż nie działo się na drogach 

nic co mogłoby zapobiec obecnemu stanowi.

- Pani Elżbieta Maniewska poinformowała, iż posesje w Zborowcu, należące do Państwa Rackich, 

Robakowskich  oraz  Sobiesierskich  wymagają  szybkiej  interwencji  gdyż  są  systematycznie 

zalewane. Zaproponowała aby obniżyć rolnikom podatki. Zapytała również kiedy rolnicy otrzymali 

pomoc za ostatnie zniszczenia?

-  Pan Sławomir  Kawczyński  –  Radny,  poruszył  kwestię  rowów melioracyjnych,  które  zniknęły 

zaorane przez rolników. Jego zdaniem tego typu posunięcia są przyczyną obecnego stanu rzeczy na 

naszym terenie związanym z lokalnymi podtopieniami.

- Pan Grzegorz Piasecki - Radny Rady Powiatu Radziejowskiego, powiedział, iż kwestia zaniedbań 

w utrzymaniu dróg powiatowych na terenie gminy Piotrków Kujawski zostanie poruszona 

na najbliższej sesji Rady Powiatu, która ma odbyć się za dwa dni. Jeśli zaś chodzi o stan rowów 

melioracyjnych to każdy powinien się uderzyć w pierś i zacząć ocenianie od siebie.

- Pan Sławomir Bogucki – Radny, zapytał czy w ostatnim czasie zmienił się status prawny drogi 

w Zborowcu, który był własnością PKP? Dodał, iż z autopsji wie, że współpraca z PKP jest trudna. 

- Pan Mirosław Skonieczny – Burmistrz MiG Piotrków Kujawski odpowiedział, iż status tej drogi 

nie uległ zmianie, jest ona nadal własnością PKP. 

- Panowie: Marek Marynowski – Dyrektor M-GOKSiR oraz Arkadiusz Szcurowski – Inspektor 

ds.  sportu  i  rekreacji  podziekowali  Burmistrzowi  i  Przewodniczacemu  Rady  Miejskiej  oraz 

wszystkim Radnym za dotację dla instytucji kultury jaką jest M-GOKSiR. wręczyli statuetki.

Ad. 9
– Pan Arkadiusz Rybak – Przewodniczacy Rady Miejskiej, po stwierdzeniu wyczerpania tematyki 

obrad III sesji Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim dokonał jej zamknięcia.

Zamknięcie III Sesji Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim nastąpiło o godz. 15.15

Na tym protokół zakończono.
Protokołowała Joanna Zientkiewicz:
                         ...............................                                 Przewodniczacy Rady Miejskiej
                                                                                              w Piotrkowie Kujawskim:
                                                                                                    Arkadiusz Rybak
                                                                                           .........................................
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